



JEBSEN HOLIDAYS

捷成假期

License No.353984

3180 8200 http://www.jebsenholidays.com/

Product code:

JT-RC-ARAL07XX-01(A)

8 Days Experience the Douro

8 天杜羅河之旅

A-ROSA Alva

01 Apr – 18 Nov 2020

(R/T Porto 往返波爾圖)



aROSA

Schöne Zeit

With nearly 20 years of river cruising experience, A-ROSA creates a casual-deluxe holiday experience from one source with a focus on pleasure, wellness, sports and creating experiences, series of European river cruising itineraries are specially design in your pursuit of high quality life style.

擁有接近 20 年遊歷歐洲河道經驗，A-ROSA 河船公司著重於時尚旅遊風格，令您享受優閒、豪華設施的同時，感到旅程上豐富多樣及創新理念的活動。一系列的歐洲河道行程是特別為年輕、追求高質素的您而設。

Day 日期		Arrival 抵達	Departure 離開
1	Embark 登船: Porto, Portugal		overnight
2	Porto, Portugal Regua, Portugal Pinhao, Portugal	1300 1700	0700 1400
3	Pinhao, Portugal Vega Terron, Spain	1900	1300
4	Vega Terron, Spain Barca d'Alva, Portugal	1230	1200
5	Barca d'Alva (Salamanca), Portugal Pocinho, Portugal Pinhao, Portugal	1115 1730	0900 1215
6	Pinhao, Portugal Regua, Portugal Bitetos, Portugal	0900 1830	0700 1400
7	Bitetos, Portugal Cais da Lixa, Portugal Porto, Portugal	0830 1100	0645 0900
8	Disembark 離船: Porto, Portugal		

At Your Service – 3180 8200 / WhatsApp – 6337 2111

Unit 2901, 29/F, Island Place Tower, 510 King's Road, North Point, HK

Email – advisors@jebsenholidays.com

www.jebsenholidays.com



MS A-ROSA Alva

Length 長度: 79.8 m 米
Year built 建造年份: 2018 年
Passengers 乘客: 126 人
Passenger decks 甲板: 3 Decks 層

Sailing date 啟航日期	2 bed Outside Cabin (Desk 1) 外艙房 Cat S	Outside Cabin with Retractable Panoramic (Desk 2) 全景窗口房 Cat. C	Suite with Panoramic Front and Balcony (Desk 3) 法式露台房 Cat F
APR 1, 8, 15, 22, 29	EUR 1,599 up	EUR 2,199 up	EUR 4,199 up
MAY 6, 13, 20, 27	EUR 1,999 up	EUR 2,599 up	EUR 4,999 up
JUN 3, 10, 17, 24	EUR 1,999 up	EUR 2,599 up	EUR 4,999 up
JUL 1, 8, 15, 22, 29	EUR 1,799 up	EUR 2,399 up	EUR 4,599 up
AUG 5, 12, 19, 26	EUR 1,799 up	EUR 2,399 up	EUR 4,599 up
SEP 2, 9, 16, 23, 30	EUR 1,999 up	EUR 2,599 up	EUR 4,999 up
OCT 14, 21, 28	EUR 1,599 up	EUR 2,199 up	EUR 4,199 up
NOV 4, 11, 18	EUR 1,599 up	EUR 2,199 up	EUR 4,199 up

Price includes 費用包括 :

- River cruise in the booked cabin category and choice of your preferred cabin (subject to availability)
- Including flight from/to Germany: The flight to Porto and back from many German airports is already included.
- Transfers between Porto airport and ship
- FullboardPlus: breakfast and lunch buffets, in the evening you choose your starters and desserts from the delicious buffet, the main courses are served at the table.
- High-quality drinks throughout the day: tea, coffee and coffee specialties, soft drinks, beers, sparkling wine and a selection of wines, cocktails and long drinks. Excluded are specialties and drinks subject to surcharges as well as champagne.
- Discount for children 25% (limited)
- English and German speaking cruise guide
- Wifi free of charge
- 15% discount on treatments in our SPA-ROSA
- Free use of on-board facilities such as sauna & fitness
- Mineral water in the cabin
- Entertainment programme
- Port charges

Terms & Conditions 條款及細則

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> › All prices are in EUR, based on twin-sharing availability on 24 June 19 › Subject to any taxes and surcharges which are imposed by the service providers before departure. › If a material alteration to a package tour after the tour is commenced for reasons beyond control, the travel agency may impose any charges to his clients as a result of an increase in operation costs. › Cancellation fee of HK\$1,000 per person per transaction will be levied on top of service providers' policy. › Cruise line may reserve the rights to make changes on itinerary, timing on all embarkations/disembarkations, and port(s) call cancellation due to weather condition or specific reasons. These changes are not considered as against "The Trade Descriptions Ordinance, Chapter 362, Laws of Hong Kong". Passengers shall not make claim against the cruise line or/and the travel agency for any compensation. › Other terms and conditions remain the same as laid on www.a-rosa.de › All information is subject to change without prior notice. | <ul style="list-style-type: none"> › 所有費用按 2019 年 06 月 24 日之艙房類別作參考並以歐元每位計算。 › 服務供應商保留於行程出發前收取有關調整附加費或其他應繳稅費。 › 叙做訂位後如因迫不得已之理由更改項目而增加經營成本，本公司保留向顧客徵收額外費用之權利。 › 乘客如欲取消行程，服務供應商將按照取消政策處理及另行收取每位每交易計之行政費用港幣\$1,000。 › 所有停靠港之啟航/抵達/停靠時間會按航行情況有所調整/更改/取消，以郵輪公司最後安排為準，乘客同意及接受郵輪公司有最終的決定權及不會當作違反商品說明條例，亦就此放棄向郵輪公司及本公司追討或索償。 › 郵輪公司之其他條款細則，以網站 www.a-rosa.de 或英文行程書內為準。 › 所有資料如有任何變更恕不另行通知。 |
|---|---|